
 

Nieuwsbrief 1 – Opvanglocatie Schansdijk Zevenbergen 

Inleiding 
Het college van burgemeester en wethouders heeft de gemeenteraad voorgesteld om aan 
de Schansdijk in Zevenbergen een mogelijke opvanglocatie voor maximaal 200 asielzoekers 
te laten bouwen door het COA. De gemeenteraad gaat later dit jaar definitief beslissen. U 
heeft aangegeven dat u graag op de hoogte blijft over deze ontwikkelingen. Daarom 
ontvangt u deze nieuwsbrief. 

Waarom opvang in Zevenbergen? 
De asielzoekerscentra in Nederland zitten overvol. Als gemeente willen wij onze 
verantwoordelijkheid nemen en een eerlijke bijdrage leveren aan een betere opvang van 
asielzoekers in ons land. We doen het ook omdat de regering aan een nieuwe wet werkt. 
Volgens deze Spreidingswet moet elke gemeente onderdak gaan bieden aan asielzoekers. 
Als gemeente willen wij zelf de regie houden en bepalen welke locatie wij het meest geschikt 
vinden. In plaats van wachten tot de rijksoverheid een locatie aanwijst. Daarom bieden we 
deze locatie nu aan bij het COA en zijn we van plan een overeenkomst te sluiten. 

Terugblik 
Op 2 mei hebben we het voornemen voor asielopvang met de buitenwereld gedeeld. 
Omwonenden zijn op 2 mei 's ochtends zoveel mogelijk persoonlijk geïnformeerd. De 
huurders van een volkstuin aan de Schansdijk, overige inwoners en ondernemers in 
Zevenbergen ontvingen later op de dag een bewonersbrief. Maatschappelijke partners 
stuurden we een mail en voor de pers was er een persgesprek. Vanaf 2 mei is een speciale 
webpagina https://www.moerdijk.nl/asielopvang beschikbaar met daarop onder andere 
antwoord op veelgestelde vragen. 

Ook hebben we een mailadres in het leven geroepen: asielopvang@moerdijk.nl. Op dit 
moment hebben we zo'n 25 mails ontvangen van inwoners. Een aantal mensen is het niet 
eens met het voornemen van de gemeente, andere mensen stellen een vraag of betuigen 
hun steun. Twaalf mensen hebben zich inmiddels aangemeld als vrijwilliger. Vanzelfsprekend 
communiceerden we ook via Facebook en de gemeentelijke pagina in de Moerdijkse Bode. 
Op 11 mei organiseerden we een besloten bijeenkomst voor omwonenden. Het verslag van 
de bijeenkomst staat sinds 12 mei op de webpagina. Tot slot was er 15 mei een 
inloopbijeenkomst in het gemeentehuis waar we zo'n 50/60 inwoners te woord stonden en 
ook een groot aantal raadsleden mochten ontvangen. We hoorden welke zorgen er zijn, 
maar kregen ook waardevolle suggesties en hulp aangeboden. Tot slot waren er 
bijeenkomsten voor de gemeenteraad op 11 en 23 mei. 

Reacties 
In de gesprekken, bijeenkomsten en reacties online horen we de volgende belangrijke 
vragen en aandachtspunten: 

1. Waarom aan de Schansdijk? 
2. Waarom nu al plannen maken voor asielopvang? 
3. Wie worden er op de opvanglocatie gehuisvest? 
4. Drukt een opvanglocatie onevenredig op lokale voorzieningen? 
5. Is dat wel veilig, 200 asielzoekers in Zevenbergen? 
6. Hoe is het geregeld met de ontsluiting van het gebied en de verkeersveiligheid? 
7. Hebben we aandacht voor omliggende bedrijven? 
8. Hebben we ook aandacht voor reguliere woningzoekenden? 

https://www.moerdijk.nl/asielopvang
https://moerdijk-my.sharepoint.com/personal/danny_antens_moerdijk_nl/Documents/Chatbestanden%20van%20Microsoft%20Teams/asielopvang@moerdijk.nl
https://www.moerdijk.nl/web/Moerdijksite/Inwoners/Nieuwkomers/Asielopvang/Verslag-informatiebijeenkomst-omwonenden-Schansdijk-09-05-23-pdf.pdf
https://www.moerdijk.nl/web/Moerdijksite/Inwoners/Nieuwkomers/Asielopvang/Verslag-informatiebijeenkomst-omwonenden-Schansdijk-09-05-23-pdf.pdf


9. Wie betaalt de asielopvang? 
10. Communicatie? 
11. Hoe gaat het nu verder? 

In een raadsinformatiebrief hebben we de antwoorden hierop op een rij gezet. 

Verkeer 
Maandag 12 juni startte aannemer BAM Infra Regionaal in opdracht van de gemeente 
Moerdijk met werkzaamheden aan de Schansdijk. Het doel van de werkzaamheden is om de 
Schansdijk opnieuw in te richten, zodat voetgangers en fietsers vanuit de opvanglocatie 
voor Oekraïense ontheemden veilig Zevenbergen kunnen bereiken en visa versa. Daarnaast 
wordt de weg vernieuwd of de bestaande constructie verzwaard, zodat deze er weer vele 
jaren tegen kan. 

Vervolgproces 
Op dit moment lopen de gesprekken met het COA. Het is de bedoeling dat de gemeenteraad 
nog voor de zomer een definitief besluit neemt over de komst van de asielopvang. Ook het 
COA moet instemmen met de afspraken die tussen de gemeente en het COA worden 
gemaakt. Zodra de planning van de behandeling in de gemeenteraad bekend is, sturen we 
een tweede nieuwsbrief. 

Na besluitvorming 
Als de gemeenteraad besluit dat de opvanglocatie er komt, gaat de gemeente weer in 
gesprek met omwonenden, inwoners en andere betrokkenen. Speciaal voor omwonenden en 
ondernemers komen er klankbordgroepen. 

Aan- en afmelden nieuwsbrief 
Mocht u mensen kennen die deze nieuwsbrief ook willen ontvangen, dan kunnen zij zich 
aanmelden op https://www.moerdijk.nl/asielopvang. Als u deze nieuwsbrief niet langer wilt 
ontvangen, kunt u zich afmelden door een mail te sturen aan asielopvang@moerdijk.nl. 

https://moerdijk.bestuurlijkeinformatie.nl/Agenda/Document/ad3b0de5-b810-45d0-83ce-6b8c9695d0c5?documentId=56993826-e305-4881-adac-0684006fd930&agendaItemId=a3b6b6dc-0080-4973-b02b-94eab5e53f8e
https://www.moerdijk.nl/asielopvang
mailto:asielopvang@moerdijk.nl
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